
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 24. 08. 2021 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

2. Konstituering  

 

3. Møder fremadrettet 

 

4. Forretningsordenen 

 

5. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SKS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 
 

 

6. Arbejdsdag 

 
 

7. Økonomi 

 

8. Tilsynsbesøg i Smørhullet 
 

 

9. Fotografering 
Skal vi fortsætte med Haaber? 

 

 

 

10. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 

Husk kalenderen 
 

 

Evt.:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 1. Godkendt. Godkendt og underskrevet 

 

 

Ad 2. Formand: Lene S. 

          Næstformand: Melanie 

          Legepladsudv.: Melanie. Anna. Vivi. Lone                                       

          Trivselsambassadør rep..: Torben 

           Hellevad i Udviklings råd: Lene S. 

 

Ad 3. 21.09 - 25. 10. – 24.11. – 13.12. – 17.01. 

De fleste forældremøder er afviklet. Lene S. tager 

de sidste 2. 

 

Ad 4. Ingen anledning til ændringer. Godkendt  

 

 

Ad 5. SKS: Der er dialogforum for skolerne - 

ledelse, medarbejderrep. og bestyrelser, d. 9. 

september kl. 19. Søren, Gitte og Lene S. 

deltager. 

SKS spørger ind til om der er nogen der har 

indvendinger mod, at skolen opretter et 

”dødeskab” altså et bur, hvor der ligger et dødt 

dyr, så børn kan følge forrådnelsen. Ingen 

indvendinger. 

Der har været en del ansættelser: 

Charlotte Kublic er ansat i fast pædagogstilling. 

Pædagog Louise Sandell er ansat i barselsvikariat, 

og Laura Hansen i en tidbegrænset ansættelse 

som medhjælper. Alle i børnehaven. 

På skolen har vi ansat Jonas Heinze til 4 timers 

musik. OG i SFOen skal vi have fundet en 

pædagog-barselsvikar. 

SKS har givet endnu et interview angående 

Parkour, til et kommuneblad. 

På skolen har vi ikke valgt at åbne helt endnu ift. 

Corona. Hvis der ikke sker noget voldsomt, 

overvejer vi at åbne for morgensang og 

morgenløb efter efterårsferien. 

I Aabenraa kommune for alle skolerne besøg af 

arbejdstilsynet inden længe. De vil sætte fokus på 

medarbejdertrivsel og APV. 

AJ: Der er igen i år delt foldere ud til de forældre 

til børn der er klar til at starte i børnehave, som er 



bosiddende i vores distrikt, og som endnu 

ikke er opskrevet i Smørhullet. 

Byggeriet på skolen går sin gang. Det 

giver uundgåelig spektakel, men forløber 

ok. 

GH: Vi er kommet godt fra skolestart. 

Eleverne er glade for at de må omgås nu. 

Vi bibeholder reglen om 2 gårdvagter 

fremadrettet. I november har vi faglig uge 

og overskriften bliver Genforeningen. Der 

er søgt om midler til at hele skolen kan 

komme til Flensborg, og det er bevilget. 

Vi er ved at planlægge hvad eleverne skal 

se. 

LC: Også i børnehaven har vi åbnet mere 

op. Mumlerne går i SFO hver formiddag, 

så nu er processen med at gøre dem 

skoleklar i gang. 

 

 

 

Ad. 6. Der er ikke den store tilmelding 

endnu. Anni sender invitation ud igen + 

sende invitationen samt arbejdsopgaverne 

til bestyrelsesmedlemmerne, så det kan 

deles på diverse grupper. 

 

 

Ad.7. Vi har pt et overforbrug på 2 %. Vi 

forventer dog penge retur ofr covid-19, 

langtidssygemeldinger og 

merindskrivning i børnehaven, så vores 

forventning er, at vi kommer ud af 2021 

med et mindre forbrug på ca. 1,5 % 

 

 

Ad. 8. Der skal være tilsyn fra kommunen 

i børnehaven d. 29. september. SKS, LC, 

Vivi og AJ deltager 

 

 

Ad. 9. Der er for meget bøvl med Haaber. 

Vi finder en anden udbyder 

 

Ad. 10. Vi sætter ”økonomi” på hver gang 

 

 

 

 

Evt.: Vivi spørger, hvor længe billederne kommer 

til at ligge offentlige på Facebooksiden. Dette 

tager vi op næste gang 

 

 

 

Næste møde: ___21. september________ 

Punkter til næste møde: Billeder på Facebook 


